Conference Objective

To show the various facets of science communication, illustrate its importance, present ways of science communication and case studies.

Conference Topics

- Basic Concepts of Science and the means for Simplification.
- Teaching Science through Creative Methods (Creative Art and Literature in Science Communication).
- The Electronic World for Science Communication.
- Case Studies: Creative Science Education in the Ministry of Education, Universities and other Institutions.
- Competition in Communicating Materials Science.

Conference activities:

The Conference will be based on plenary lectures and panel discussions that will be offered by scientists and experts to share their experience in the field of science communication. Posters will be presented with short oral presentation (for five minutes) in special sessions.

Abstracts

Abstracts (250 words) are welcomed before 15 October 2019 and full papers before 31 October 2019. Both will be included in the conference proceedings. which will be distributed at the opening ceremony.

Exhibition:

An exhibition will be held alongside the conference where institutions and companies are welcomed to present their products

Conference fees:

(500 LE): for participants

(400 LE): for Members of the Arab Society of Materials Science.

(300 LE): for Students.

(250 LE): for students registering before 15 October.

 Fees include attending the conference, receiving the conference proceedings and print out, as well as refreshments and lunch.

Exhibition fees

- (7000 L.E) seven thousand Egyptian pounds for an area of 4 m²
- (2000 L.E) two thousand Egyptian pounds to distribute leaflets with the conference publications (for non-participants in the exhibition)
- There is a limited number of grants to cover the expenses to participate in the conference to some researchers.

Accommodation:

Selected hotels offer special rates for conference participants.

A list will be available from the conference secretariat.

Organizing Committee:

Avman Eltahan - Azza Shokry - Hoda Eid-Randa Ibrahim - Asmaa Abdelaziz -Wessm Ommara - Ahmed Maher -**Hoda Sharf**

Conference Chairperson:

Prof: Moataz Soliman Alexandria University

Conference Coordinator:

Dr. Wessam Wanas

Conference administration:

Mr. Elsaved Shehata

Correspondence

The 19th Arab International Conference.

"Science Communication: The Roadmap for the Future"

Arab Society of Materials Science Institute of the Graduate Studies and Research, 163 Elhorrya Avenue, Alexandria, Egypt

Phones: + 203 - 4246446 Mobile: +2 01009698144

Email: asms eg@yahoo.com

Website: http://www.arab-sms.org

رسوم المعرض

- (٧٠٠٠) سبعة آلاف جنيه مصري مقابل
- (٢٠٠٠) ألفان جنيه مصرى لتوزيع المنشورات الدعائية مع منشورات المؤتمر (لغير المشاركين في المعرض)
- هناك عدد محدود من المنح لتغطية نفقات المشاركة في المؤتمر لبعض الباحثين.

هناك أسعار خاصة في الفنادق المختارة للمشاركين في المؤتمر. يمكن الحصول على قائمة الفنادق من أمانة المؤتمر.

اللحنة المنظمة:

- د. أيمن الطحان
- د. عزة شكرى

الاقامة

- د. هدی عید
- م. راندة إبراهيم ك. أسماء عبد العزيز
 - ك. وسام عمارة
 - د. أحمد ماهر
 - ك. هدى شرف
 - رئيس المؤتمر:
 - أ.د. معتز سليمان منسق المؤتمر:
 - د.وسام ونس
 - إداري المؤتمر
 - أ. السيد شحاتة

للاستفسار والمراسلات

المؤتمر العربي الدولي التاسع عشر "التواصل العلمي: خريطة الطريق من أجل المستقيل"

الجمعية العربية لعلوم المواد

معهد الدراسات العليا والبحوث

١٦٣ طريق الحرية - الشاطبي - الإسكندرية ،

جمهورية مصر العربية تليفون: ٢٠٣_٤٢٤٦٤

موبايل: ۲۰۱۰۰۹۶۹۸۱٤٤ +

البريد الإلكتروني

الموقع الإلكتروني

http://www.arab-sms.org

هدف المؤتمر

إظهار الجوانب المختلفة للتواصل العلمي وإبراز أهميتة وسيل ممارسته مع تقديم عدد من دراسات لحالات في توصيل العلوم.

مجالات المؤتمر

- المفاهيم الأساسية للعلوم وضرورة التبسيط
- تدريس العلوم بأستخدام الأساليب الابداعية (الإبداع في الفن والأدب لتوصيل العلوم).
- استخدام الأساليب المتقدمة والعالم الإلكتروني في توصيل العلوم.
- دراسات حالة للتعليم الإبداعي للعلوم في وزارة التربية والتعليم والجامعات وغيرها من المؤسسات.
 - مسابقة للتواصل العلمي في علوم المواد.

تنظيم المؤتمر

سوف يستند المؤتمر إلى محاضرات عامة وحلقات نقاش سيقدمها العلماء والمتخصصون لتبادل خبراتهم في مجال المؤتمر. كما سيتم تنظيم جلسة عرض ملصقات مصحوية بمحاضرة شفهية قصيرة (حيث سيتم عرض كل ملصق في خمس دقائق).

ملخصات الأبحاث

تقدم الملخصات (٢٥٠ كلمة) قبل ١٥ أكتوبر ٢٠١٩ والأوراق الكاملة قبل ٣١ أكتوبر ٢٠١٩، وسيتم تضمينها في كتيب وقائع المؤتمر، والذي سيتم توزيعه في حفل الافتتاح.

المعرض

سيقام معرض إلى جانب المؤتمر حيث يرحب المؤتمر بالمؤسسات والشركات لتقديم منتجاتها.

رسوم الاشتراك في المؤتمر والمعرض

- (٥٠٠ جنيه مصرى) للأفراد
- (٤٠٠ جنيه مصري) أعضاء الجمعية العربية لعلوم المواد.
 - (۳۰۰ حنيه مصري) الطلاب.
- asms_eg@yahoo.com بنيه مصرى) للطلاب المسجلين قبل ١٥ أكتوبر
 - تشمل الرسوم حضورالمؤتمر، والحصول على مطبوعات المؤتمر ، وكذلك المرطبات والغداء.